

K MX-22 Double Needle Decorative Stitch Machine

雙針裝飾線(打攞)縫紉機



Varied cams can fulfill unlimited patterns
不同凸輪創造千變萬化的裝飾圖案

Standard Patterns 標準圖案

MX-22 is a double needle machine for making decorative stitch. One machine can make unlimited patterns. A numerous of patterns can be made by changing the cams in only a few seconds.

As the common straight stitch is formed by the double needle machine, the decoration stitch can be suitable for all kinds of products, such as jeans, trousers, dress, etc.

The needle space of the machine is suitable for 3/8" to 1/2". Machine standard needle space is 1/4".

The patterns can be changed easily by changing the cams. We can also design and tailor-made for you if there are some special patterns which you need.

MX-22雙針裝飾線(打攞)縫紉機，可透過更換凸輪，直接縫製出各色各樣、不同形狀的圖案——只需一部縫紉機，便可創造出千變萬化的裝飾圖案。

因為裝飾線縫製是採用雙針平縫式，所以適用於各種不同的服裝，例如牛仔褲、女裝衣物、襯衣等。

本機的標準針位組為1/4"，亦可另外訂購3/8"至1/2"針位組。

此外，透過更換凸輪便可縫製出不同形狀的圖案，除了隨機附有的15套凸輪所縫製的標準圖案外，亦可按要求訂製其他圖案款式。而更換凸輪的過程非常簡單，不消半分鐘的時間便可完成。

Sample 樣品

Description 款式

F01		
F02		
F03		
F04		
F05		
F06		
F07		
F08		
F09		
F10		
F11		
F12		
F13		
F14		
F15		

Specification 規格

Number of Needle 針數	2 Needles 針
Needle Space 針距	Standard needle space: 1/4" (Optional: 3/8" to 1/2" Gauge set) 標準針位組: 1/4" (另可選配3/8"至1/2"針位組)
Number of Pattern 圖案款式	15 Standard pattern cams provided (Cams for other patterns can be tailor-made) 附有15款標準圖案凸輪(可訂製其他圖案款式)
Sewing Speed 縫製速度	1,000 Revolutions per minute (rpm) 轉/每分鐘



Kwok Hing Sewing Machine Company 國興針車公司

G/F, 103-107 Lai Chi Kok Rd., Kowloon, Hong Kong 香港九龍荔枝角道103-107號地下

Tel: (852)2394 8163 Fax: (852)2789 2681 Website: <http://www.kwokhing.com> E-mail: spareparts@kwokhing.com